
 

 

 

 

 

 

Møtereferat fra Bergringens styremøte 

Til stede:  Anges Raaness, Lisbeth Hultmann, Rolf Arne Kleiv, Alexander Moe, 

Susanne Moseid Bryhni, Tanja Marie Gjerde. Via teams: Eli Tho Holen, 

Nicole Renee Fett, Jenny Osen. 

Frafall: Ute Mann 

Gjelder:  Styremøte 

Møtetid:  08.02.23, 12:00-13:30 

Møtested:  Sydområdet Berglaboratoriet 2. etasje Møterom 2711 

Referent: Jenny Osen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bergringens hovedmål er: 

 

Hovedmål 1 – Øke søkningen og interessen for utdanning innen bergfag. 

Hovedmål 2 – Bidra til en tett relasjon mellom IGP, studenter og bergindustrien. 

Hovedmål 3 – Bidra til å sikre høyere utdannet kompetent arbeidskraft til bergindustrien. 



Gjøremål: 

• Lage liste over tidligere Bergprisvinnere, samt publisere dette på nettsiden. 

• Fullføre «Årsberetning 2022». 

• Gå gjennom og rette opp i feil/mangler på nettsiden. 

• Ferdigstille samarbeidskontrakten med BSF.  

• Fikse refusjonsproblematikken. 

• Følge opp T-skjortene som Helene Laurin Rosmo bestilte. 

• Vedtekter på nettsiden burde oppdateres. 

• Oppdatere mailliste. 

• Bytte datoformat på ref. dokument. 

• Sett frist på spørreundersøkelsen til slutten av februar. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Styremøte i Bergringen [08.02.23] 
1. Velkommen  

Det ønsket velkommen ved leder Agnes Raaness.  

• Presentering av alle nye og gamle styremedlemmer  

 

2. Gjennomgang av referat fra forrige styremøte [06.12.22] 

Gjennomgang av forrige styremøte ved Agnes Raaness.  
 

Status gjøremål: 

a. Lage liste over tidligere Bergprisvinnere, samt publisere dette på nettsiden. 

• Denne prosessen er godt i gang. (Alexander) 

 

b. Fullføre årsberetning 2022. 

• Nesten ferdig. (Agnes) 

 

c. Sende ut spørreundersøkelse til bedrifter for å muligens flytte Bergdagen og/eller 

generalforsamling til januar. 

• Det er sendt ut til alle bedrifter, 9 bedrifter har foreløpig besvart. Forslag om å sette en svarfrist til 

bedriftene. (Alexander) 

 

d. Lage utkast til skriftlig samarbeidskontrakt med Bergstuderendes forening.  

• Denne prosessen er godt i gang. (Susanne, Agnes og Tanja). Ble delt på forrige BK-møte, og 

styret i Bergringen skal i dag gjennomgå 2. utkast av kontrakten.  

Nye gjøremål: 

e. Nytt system for refusjon. 

• Endringer er skjedd slik at refundering ikke kan skje på samme måte som tidligere. Forslag om å 

ordne et dokument fra vår side slik at refusjon blir godkjent gjennom Betalmeg.  

f. Følge opp T-skjortene som Helene Laurin Rosmo bestilte. 

g. Vedtekter på nettsiden burde oppdateres. 

h. Oppdatere mailliste. 

i. Bytte datoformat på ref. dokumenter. 

j. Sette frist på spørreundersøkelsen til slutten av februar.  

 

 

3. Saker til avgjørelse  

a. Arbeid fremover  

• Studentrepresentantene tar ansvar for å få refusjonssystemet oppe å gå igjen.  

 

• Dato for bergdagen avventes til alle bedrifter har fått mulighet til å besvare spørreundersøkelse 

angående flytting av selve dagen.  

 



b. Gjennomgang av forslag til samarbeidsavtale med BSF  

• Ønskelig med en god rolleavklaring for IGP, BR & BSF, og at informasjon som gjelder alle 

studenter skal nå ut til alle studentene uavhengig av BSF-medlemskap.  

 

• Forslag om endring til at Bergringen kan få bistand til markedsføring gjennom BSF sine kanaler, 

der Bergringen selv har kontroll på informasjonsflyten. 

 

• Bergringen arrangerer Bergdagen og BK-berg arrangerer bedriftspresentasjoner.  

 

• Forslag om at Bergringen utelukkende blir ansvarlig for å ta imot og behandle alle søknader fra 

BSF sine forskjellige komiteer angående økonomisk støtte til studentarrangement. 

 

• Forslag om å presisere at økonomisk støtte kan gis til studenter og studentaktiviteter.  

 

• Forslag om å presisere at Bergringen markedsfører stillingsannonser for Bergringens 

medlemsbedrifter. 

 

Endringene skal presenteres til BK-berg for videre revidering. (Susanne) 

 

 

4. Andre saker til avgjørelse: 

a. Plattform for masteroppgave  

• Spørsmål om det finnes et sted hvor bedrifter enkelt kan se ønskede temaer for master oppgaver 

for å så kunne melde seg til relevante oppgaver. Det foregår via planlegging med Steinar utenom 

Bergringen. 

 

5. Regnskap og budsjett: 

• Oppdatert regnskap for 2022 presenteres av Nicole  

  

• Årsbudsjettet er gått ned, dette begrunnes med et par medlemsfrafall det siste året.  

 

6. Eventuelt 

- 

 

7. Neste styremøtedato 

• Forslag: mandag 17. april fra 12:00-13:30. 

• Eventuelt fredag 21. april. 

 

 


